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§ 8 
Förvaltningens och nämndens information och frågor 
 

Information från Kulturskolan Stockholm 

 

 Frågestunden inleddes med information från Kulturskolan Stockholm om 

deras verksamhet i Järva. Annika Malmborg från Kulturskolan berättade 

bland annat om projektet Rum för skapande, som Kulturskolan bedriver 

med stöd av kulturrådet och i samarbete med skolor, fritidsgårdar och 

föreningar i stadsdelarna Spånga, Tensta, Rinkeby, Husby och Akalla. 

Utöver dessa samarbeten har Kulturskolan lokaler för ordinarie 

verksamhet i Husby och söker lokaler i Rinkeby.   

 

Information från förvaltningen 

 

 Gunilla Davidsson, tillförordnad stadsdelsdirektör, informerade om att 

Ulla Thorslund förväntas utses till ny stadsdelsdirektör i Rinkeby-Kista 

stadsdelsförvaltning av kommunstyrelsen den 4 oktober 2017. Om allt 

går enligt planerna tillträder Ulla Thorslund tjänsten den 9 oktober 2017.  

 

 Ordföranden Elvir Kazinic (S) informerade om att presidiet beslutat att 

stadsdelsnämnden ska ha ett möte med pensionärsrådet och rådet för 

funktionshinderfrågor före nämndens sammanträde den 26 oktober 2017. 

Mötet börjar klockan 16.00.  

 

Frågor från stadsdelsnämnden  

 

 Vice ordföranden Benjamin Dousa berättade att han fått uppgifter om att 

de två lokala muslimska föreningar, som beviljats stöd i form av 

demokratimedel av stadsdelsnämnden för att genomföra utbildningar för 

unga och föräldrar i syfte att motverka radikalisering, inte redovisat hur 

medlen använts. Han frågade om uppgifterna stämde. Susanne Tengberg, 

avdelningschef för socialtjänst – stöd och service och förebyggande 

ungdomsinsatser, svarade att båda föreningarna i fråga, Islamiska 

förbundet i Järva och Islamiska Kultur Center i Rinkeby, redovisat hur 

beviljat stöd använts samt betalat tillbaka de medel de inte använt.  

 

 

 

 

 

 

 


